
 
Uppdatering av upphandlingsstadgan 
  
Mellersta Österbottens välfärdsområdesstyrelse 23.09.2024 § 234    
149/00.02.01/2022    
 
Beredningen upphandlingschef Anne Harjunpää 

 
Förnyelsen av välfärdsområdets organisations- och ledningssystem 
förutsätter ändringar i den nuvarande upphandlingsstadgan särskilt 
när det gäller befogenheter för att fatta upphandlingsbeslut. I den 
nuvarande upphandlingsstadgan har serviceområdescheferna 
sådana befogenheter att fatta beslut som behöver ändras när 
serviceområdeschefsnivån delvis slopas 1.10.2024.  
 
De förslag som nu läggs fram är alltså relaterade till 
organisationsreformen som träder i kraft 1.10.2024. Den 
uppdaterade upphandlingsstadgan finns som bilaga. Den centralaste 
ändringen är att det föreslås att serviceområdeschefernas 
befogenheter att fatta upphandlingsbeslut överförs till 
verksamhetsområdescheferna. I övrigt har det gjorts uppdateringar i 
fråga om att underteckna avtal och det har också gjorts tekniska 
korrigeringar. 
 
Det finns behov av att göra också mer omfattande ändringar i Soites 
upphandlingsstadga. Beredningen av dessa har inletts och målet är 
att lägga dem fram för beslutsfattande så att de träder i kraft vid 
årsskiftet.  
 
Bilaga Den uppdaterade upphandlingsstadgan 
 

Förslag till beslut Välfärdsområdesstyrelsen beslutar godkänna uppdateringarna i 
upphandlingsstadgan i enlighet med bilagan. 
 

Beslut Välfärdsområdesstyrelsen godkände förslaget i enlighet med 
förslaget till beslut. 

 
 Ant. upphandlingschef Anne Harjunpää föredrog ärendet i början av 

sammanträdet. 
 
 Det hölls en paus kl. 9.57 – 10.4 efter behandlingen av ärendet och 

beslutsfattandet i ärendet. 
 
 Ordförande Sari Innanen lämnade sammanträdet kl. 9.57 efter 

behandlingen av detta ärende och beslutsfattandet i ärendet. Som 
ordförande fortsätter vice ordförande Arto Alpia. Sari Innanen meddelade 
dessutom att hon är jävig i fråga om paragraf 235 § Ab Det 
finlandssvenska kompetenscentret inom det sociala området - FSKC 
mottagande av aktier till Mellersta Österbottens välfärdsområde. 

 
 Ersättare Eija Seppä deltog i sammanträdet från klockan 10.01. 


